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OR.Oz.0022.31.2023 

 

PROTOKÓŁ NR  300/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 25 lipca 2023 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

5.2. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2023 r. 

5.3. Opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.4. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wysokości wsparcia finansowego przez samorządy gminne na zakup radiowozów. 

5.5. Wniosek Burmistrza Ciechocinka o ufundowanie nagród rzeczowych i wsparcie 

finansowe imprezy pn. „Biegamy Potężnie” – zajęcie stanowiska. 

5.6. Wniosek Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Montaż 

instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego –  

II postępowanie” (projekt uchwały w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego i powołania komisji przetargowej, regulamin pracy komisji 

przetargowej, projekt specyfikacji warunków zamówienia, projektowane postanowienia 

umowy) – zajęcie stanowiska. 

5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca 

przygotowania szkoły do nowego okresu grzewczego i funkcjonowania szklarni. 

5.8. Wniosek FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe 

Andrzej Waldowski z siedzibą w Ciechocinku dotyczący zakupu części budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

doprecyzowania nazwy zadania inwestycyjnego dotyczącego opracowania dokumentacji 

związanych z modernizacją dróg powiatowych i określenia zakresu rzeczowego – zajęcie 

stanowiska. 

5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych edycja ósma – zajęcie stanowiska. 
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5.11. Projekt umowy z Kujawsko – Dobrzyńskim Bankiem Spółdzielczym z siedzibą  

we Włocławku na wykonanie usługi pn. „Wybór banku wykonującego bankową obsługę 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego i podległych jednostek organizacyjnych”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 25 lipca 2023 r. o godzinie 14:14.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina 

Smykowska Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 299/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 21 lipca 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień  

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 299/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 21 lipca 2023 r. 

 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu w pkt 4 uczestniczył pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Na dzisiejsze posiedzenie przybył pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, który wnosi o rozpatrzenie jego pisma w sprawie 

doprecyzowania nazwy zadania inwestycyjnego dotyczącego opracowania dokumentacji 

związanych z modernizacją dróg powiatowych i określenia zakresu rzeczowego. Proszę  

o uzasadnienie potrzeby wprowadzenia tego tematu pod obrady dzisiejszego posiedzenia 

Zarządu. 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– na sesji w dniu 21 lipca 2023 r. Rada Powiatu wprowadziła do budżetu powiatu zadanie 

inwestycyjne pn. „Opracowanie dokumentacji związanych z modernizacją dróg 

powiatowych”. W związku z tym, zwracam się do Zarządu Powiatu o doprecyzowanie nazwy 

zadania inwestycyjnego i zakresu rzeczowego. W ramach przedmiotowej inwestycji Zarząd 

Dróg Powiatowych proponuje wszczęcie postępowania na „Opracowanie dokumentacji 

projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. Poprawa infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim”. Chcemy to zrobić 

w formie zapytania ofertowego. Proponujemy następujący  zakres rzeczowy: długość odcinka 

0,680 km, remont nawierzchni jezdni, remont istniejących zjazdów, remont chodników / 

ciągów rowerowych, regulacja istniejących studzienek i urządzeń. Wzdłuż tego odcinka drogi 

wydzielonych zostało sporo nowych działek. Przy przebudowie, projektant musiałby 

zaprojektować zjazd na każdą nieruchomość i musi to robić w oparciu o mapę do celów 

projektowych. To są koszty. Zaproponowany zakres zadania wpłynie pozytywnie na 

optymalizację wydatków związanych z opracowaniem dokumentacji jak również przyszłych 

kosztów budowy na etapie wykonawstwa. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli byłby remont istniejących zjazdów? 

 

Pan Marcin Strych – tak. Gdyby była przebudowa to nawet jak nie ma zjazdu to i tak 

musimy go wybudować, wynika to z przepisów prawa.  

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.6. Wniosek Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Montaż 

instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego –  

II postępowanie” (projekt uchwały w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego i powołania komisji przetargowej, regulamin pracy komisji 

przetargowej, projekt specyfikacji warunków zamówienia, projektowane postanowienia 

umowy) – zajęcie stanowiska. 

5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca 

przygotowania szkoły do nowego okresu grzewczego i funkcjonowania szklarni. 

5.8. Wniosek FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe 

Andrzej Waldowski z siedzibą w Ciechocinku dotyczący zakupu części budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

doprecyzowania nazwy zadania inwestycyjnego dotyczącego opracowania dokumentacji 

związanych z modernizacją dróg powiatowych i określenia zakresu rzeczowego – zajęcie 

stanowiska. 

5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych edycja ósma – zajęcie stanowiska. 

5.11. Projekt umowy z Kujawsko – Dobrzyńskim Bankiem Spółdzielczym z siedzibą  

we Włocławku na wykonanie usługi pn. „Wybór banku wykonującego bankową obsługę 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego i podległych jednostek organizacyjnych”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad 5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

   b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2023 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023 w następujący sposób. 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 18.532,00 zł. W dziale 758 Różne rozliczenia, 

rozdział 75814, §2100 – zwiększenie o kwotę 18.532,00 zł z tytułu środków z Funduszu 

Pomocy z przeznaczaniem na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy. 
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Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 18.532,00 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych środków poprzez zwiększenia 

planów finansowych jednostek z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli 

Ukrainy, w tym: 

- Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawski – kwota 5.000,00 zł,  

- Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – kwota 5.200,00 zł, 

- Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – kwota 8.332,00 zł.  

Pozostałych zmian dokonano zgodnie ze złożonymi wnioskami kierowników i dyrektorów 

jednostek organizacyjnych.   

W załącznikach do uchwały budżetowej „Plan wydatków Powiatu Aleksandrowskiego na 

2023 r.” oraz „Zadania inwestycyjne Powiatu Aleksandrowskiego w 2023 r.” dokonuje się 

zmiany jednostki realizującej zadanie pn. „Rewitalizacja budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku” z Liceum Ogólnokształcące w Ciechocinku na 

Starostwo Powiatowe w Aleksandrowie Kujawskim. 

Na dzisiejsze posiedzenie przedłożyłem drugi projekt uchwały, zmiana nastąpiła w załączniku 

numer 2 wydatki, dotyczyła działu 801, ponieważ z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dostałem informację, że mamy błędny paragraf jeżeli chodzi o wydatki na zakup 

podręczników dla dzieci pochodzących z Ukrainy i w tym zakresie wprowadzona została 

zmiana, kwotowo nic się nie zmienia, tylko numeracja paragrafu.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2023. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 549/2023 zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2023 – 2029. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 550/2023 zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2023 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Zarządu Powiatu  

o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2023 r. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – według stanu na 30 czerwca 2023 r. wynik budżetu jest na plus  

w wysokości 4.967.433,20 zł. Wynik ten ulegnie zmianie jak zaczniemy płacić za inwestycje. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

„Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za II kwartał 2023 r.”  

i podać ją do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął „Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2023 r.” i postanowił podać ją do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za II kwartał 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Opinie komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

21 lipca 2023 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Powiatu wniesiony pod 

obrady Rady Powiatu, należący do właściwości komisji. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

zapoznał się z opinią Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

21 lipca 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 lipca 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Finansowo - Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na posiedzeniu w dniu 21 lipca 2023 r. zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał Rady 

Powiatu wniesiony pod obrady Rady Powiatu, należące do właściwości komisji. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu  

zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 21 lipca 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu  zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 lipca 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Opinia Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 lipca 2023 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 lipca 

2023 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 



8 
 

 

 

 

Ad 5.4. Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wysokości wsparcia finansowego przez samorządy gminne na zakup radiowozów. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wysokości wsparcia finansowego przez 

samorządy gminne na zakup radiowozów. 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 3 lipca 2023 r. rozpatrzył wniosek Komendanta 

Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie wsparcia finansowego na 

zakup radiowozów współfinansowanych z innymi samorządami z terenu powiatu 

aleksandrowskiego i Komendą Wojewódzką Policji i postanowił wstępnie zadeklarować 

udzielenie pomocy finansowej w kwocie 20.000 zł na zakup samochodu osobowego 

nieoznakowanego. Jednocześnie, postanowił wystąpić do Komendanta Powiatowego Policji  

o przedłożenie informacji o wysokości udzielonego wsparcia finansowego przez samorząd 

gminny i inne podmioty zewnętrzne. Zarząd Powiatu wystąpił do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych na ten cel  

w deklarowanej wysokości. W takiej wysokości zostały zabezpieczone środki w budżecie 

powiatu na ostatniej sesji Rady Powiatu 21 lipca. W odpowiedzi Komendant Powiatowy 

Policji informuje, ile środków pozyskał od samorządów na ten cel. Komendant nadmienia, że 

jest zainteresowany zakupem 2 samochodów osobowych typu SUV w wersji nieoznakowanej, 

gdzie cena jednostkowa pojazdu to kwota 180.000 zł.  Dofinansowanie środkami 

pozyskanymi w ramach Funduszu Wsparcia Policji winno wynieść co najmniej 50% 

planowanej wartości zamawianego pojazdu. Biorąc pod uwagę zgromadzone środki oraz 

brakującą kwotę, Komendant zwraca się o rozważenie możliwości zwiększenia pomocy 

finansowej powiatu w celu zakupu 2 pojazdów. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

zapoznał się z informacją Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczącą wysokości udzielonego wsparcia finansowego przez samorządy gminne na zakup 

radiowozów.  Zarząd Powiatu wystąpił do Rady Powiatu o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu kwoty 20.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu radiowozów dla 

Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim. Proponuję nie zwiększać tej 

kwoty dofinansowania, nie ma takiej możliwości biorąc pod uwagę sytuację finansową 

powiatu. W związku z zabezpieczeniem w budżecie powiatu środków finansowych  

w wysokości 20.000 zł na „Dofinansowanie zakupu radiowozów - Wojewódzki Funduszu 

Wsparcia Policji” z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie 

Kujawskim, proponuję zobowiązać Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw 

Obronnych do przygotowania umowy w sprawie udzielenia przez Powiat Aleksandrowski 

dotacji na ten cel.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą wysokości udzielonego wsparcia finansowego przez 

samorządy gminne na zakup radiowozów.  
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Zarząd Powiatu wystąpił do Rady Powiatu o zabezpieczenie w budżecie powiatu kwoty 

20.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu radiowozów dla Komendy Powiatowej 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim i nie widzi możliwości zwiększenia tej kwoty. 

W związku z zabezpieczeniem w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości  

20.000 zł na „Dofinansowanie zakupu radiowozów - Wojewódzki Funduszu Wsparcia 

Policji” z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim, 

Zarząd Powiatu zobowiązał Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych 

do przygotowania umowy w sprawie udzielenia przez Powiat Aleksandrowski dotacji na ten 

cel.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 24 lipca  

2023 r. znak: BZ.0025.10.2023 wraz z pismem Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 17 lipca 2023 r. dotyczącym wysokości wsparcia 

finansowego przez samorządy gminne na zakup radiowozów, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Burmistrza Ciechocinka o ufundowanie nagród rzeczowych i wsparcie 

finansowe imprezy pn. „Biegamy Potężnie” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Burmistrza Ciechocinka  

o ufundowanie nagród rzeczowych i wsparcie finansowe imprezy pn. „Biegamy Potężnie”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Burmistrza Ciechocinka i  ufundować nagrody rzeczowe dla zwycięzców w zawodach pn. 

„Biegamy Potężnie”, w wybranej kategorii, za kwotę do 500 zł ze środków zabezpieczonych 

w budżecie powiatu na sport i przekazać materiały promocyjne powiatu  

w postaci 15 toreb. Impreza odbędzie się 27 sierpnia 2023 r. w Ciechocinku. Organizator 

planuje nagrodzić zawodników w 15 kategoriach osobno dla kobiet i mężczyzn. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Burmistrza Ciechocinka i postanowił  

ufundować nagrody rzeczowe dla zwycięzców w zawodach pn. „Biegamy Potężnie”,  

w wybranej kategorii, za kwotę do 500 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu  

na sport i przekazać materiały promocyjne powiatu w postaci 15 toreb. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 24 lipca 2023 r. znak: PS.0532.4.2023 wraz z wnioskiem 

Burmistrza Ciechocinka z dnia 18 lipca 2023 r. o ufundowanie nagród rzeczowych i wsparcie 

finansowe imprezy pn. „Biegamy Potężnie”, stanowi załącznik do protokołu. 
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W posiedzeniu Zarządu Powiatu w punkcie 5.6. uczestniczyła pani Mirosława Sobczak 

Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

„Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego – II postępowanie” (projekt uchwały w sprawie wszczęcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego i powołania komisji przetargowej, 

regulamin pracy komisji przetargowej, projekt specyfikacji warunków zamówienia, 

projektowane postanowienia umowy) – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie przetargu nieograniczonego na „Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek 

organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego – II postępowanie” (projekt uchwały w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego i powołania komisji 

przetargowej, regulamin pracy komisji przetargowej, projekt specyfikacji warunków 

zamówienia, projektowane postanowienia umowy). 

Jaką stawką vat objęty jest przedmiot zamówienia? 

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

w specyfikacji zawarłam informację do wykonawców, że budynek internatu nie jest 

budynkiem internatu, jest to budynek użyteczności publicznej. Przeprowadziłam analizę 

dotyczącą Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. Fotowoltaika nie będzie służyła tylko  

i wyłącznie trzem budynkom przeznaczonych dla mieszkańców, ale tam są również budynki 

mieszkalne osób prywatnych. Dostałam informację z DPS, że jak wcześniej były 

wykonywane podobne zadania np. termomodernizacja, modernizacja budynku, wykonawcy 

płacili 23% podatku vat. Posiłkując się opinią Głównej Księgowej DPS, że nie można 

rozgraniczyć części, która typowo jest przeznaczona dla Domu Pomocy Społecznej dla 

mieszkańców stale przebywających i dla tych spoza, tam są też biura, napisałam  

w specyfikacji, że w budynku Domu Pomocy Społecznej nie można wydzielić części 

mieszkalnej pensjonariuszy w związku z tym należy naliczyć 23% stawkę vat. W tym miejscu 

gdzie jest podany sposób wyliczenia ceny napisałam, że cały przedmiot zamówienia objęty 

jest 23 % stawką vat. Daje to nam to, że kiedy znów ktoś napisze stawkę podatku vat 8%  

to wówczas odrzucona zostanie jego oferta, bo nie spełnia wymogów zawartych  

w specyfikacji.  

 

Pani Lidia Tokarska – mieliśmy pierwsze postępowanie i je unieważniliśmy. 

 

Pani Mirosława Sobczak – powodem głównym było to, że wykonawcy zastosowali dwie 

różne stawki podatku vat 23% (3 wykonawców) i 8% (2 wykonawców). 8% podatku vat 

zastosowano do budynku internatu oraz budynku Domu Pomocy Społecznej. Zamawiający 

nie jest zobowiązany do wskazywania podatku vat w dokumentach przetargowych.   
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W specyfikacji warunków zamówienia w rozdziale dotyczącym wyliczenia ceny zamawiający 

podaje sposób wyliczenia ceny z uwzględnieniem prawidłowej stawki podatku vat, zgodnie  

z przepisami ustawy o podatku od towarów i usług. Jednocześnie po przeprowadzonej 

analizie i otrzymaniu  informacji od Głównej Księgowej DPS, która napisała wprost, że nie 

można oddzielić części mieszkalnej dla pensjonariuszy od części biurowej, od części 

mieszkań prywatnych, należy zastosować stawkę podatku vat 23%. Vat odprowadzany jest 

przez wykonawcę do Urzędu Skarbowego płatnością odwróconą.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy w pierwszym postępowaniu  nie mogliśmy wybrać wykonawcy? 

W dokumentacji była stawka 23% vat. 

 

Pani Mirosława Sobczak – w I postępowaniu w specyfikacji warunków zamówienia 

zamawiający nie wskazał jaką stawkę podatku vat należy zastosować. W przypadku budynku 

internatu nie było napisane, że jest to budynek użyteczności publicznej.  Teraz po głębokiej 

analizie, opisałam wszystko co było możliwe i jasno napisałam w specyfikacji, że obowiązuje 

23% stawka podatku vat. Wtedy tego nie było. 

 

Pani Paulina Smykowska – rozumiem, że w poprzedniej specyfikacji nie było zapisu, że dla 

wszystkich budynków obowiązuje stawka 23%. 

 

Pani Lidia Tokarska – w dokumentacji naszej było zapisane 23% stawka vat. 

 

Pani Mirosława Sobczak – nie. Zamawiający nie powinien w ogóle podawać stawki vat.  

Nie było nigdzie to zapisane w dokumentacji w I postępowaniu. Była stawka podana  

w kosztorysie.  

 

Pani Lidia Tokarska – ale w kosztorysie była 23% stawka vat. 

 

Pani Mirosława Sobczak – ale kosztorysu nikt nie widział, to jest nasz wewnętrzny 

dokument. Wtedy gdy tych dwóch wykonawców zastosowało stawkę 8% względem budynku 

internatu i DPS, dokonaliśmy analizy. Jeden z wykonawców stwierdził, że budynek internatu, 

w myśl przepisów o podatku vat, jest budynkiem społecznym i dlatego zastosowano niższą 

stawkę vat.  

 

Pani Paulina Smykowska – budynek internatu nie pełni funkcji internatu. 

 

Pani Mirosława Sobczak – tak, ale wszędzie określany jest jako budynek internatu. Nam nie 

wolno określać stawki vat. To wykonawca powinien dołożyć należytej staranności i określić 

właściwą stawkę, nawet przyjeżdżając na miejsce i oglądając budynki.  

Teraz w II postępowaniu w specyfikacji zawarta jest uwaga, że przedmiot zamówienia objęty 

jest stawką vat 23%. Gdy wykonawca złoży ofertę ze stawką 8% to zostanie ona odrzucona. 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wszczęcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, powołania komisji przetargowej na 

„Montaż instalacji fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego 

– II postępowanie” oraz przyjęcia regulaminu pracy komisji przetargowej, powołać komisję 

przetargową w składzie: Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak 

sekretarz komisji, Adam Jurek członek komisji, Anita Kołacka członek komisji. 

Proponuję zatwierdzić  projekt specyfikacji warunków zamówienia z załącznikami oraz 

projektowane postanowienia umowy.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 551/2023 w sprawie wszczęcia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego, powołania komisji przetargowej na „Montaż instalacji 

fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego –  

II postępowanie” oraz przyjęcia regulaminu pracy komisji przetargowej, powołał komisję 

przetargową w składzie: Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak 

sekretarz komisji, Adam Jurek członek komisji, Anita Kołacka członek komisji. 

Zarząd Powiatu, zatwierdził  projekt specyfikacji warunków zamówienia z załącznikami oraz 

projektowane postanowienia umowy.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 25 lipca 2023 r. 

znak: RI.Rz.2720.1.4.2023 wraz z wnioskiem o wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na „Montaż instalacji 

fotowoltaicznej dla jednostek organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego – II 

postępowanie” (projektem uchwały w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego i powołania komisji przetargowej, regulaminem pracy komisji 

przetargowej, projektem specyfikacji warunków zamówienia, projektowanymi 

postanowieniami umowy), stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotycząca przygotowania szkoły do nowego okresu grzewczego i funkcjonowania 

szklarni. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotycząca przygotowania szkoły do nowego okresu 

grzewczego i funkcjonowania szklarni. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim przedłożyła informację 

dotyczącą przygotowania szkoły do nowego okresu grzewczego i funkcjonowania szklarni. 

Obecnie szkoła posiada 405 540 kg opału, w styczniu zakupiono 460 ton miału o wartości 

549 178,88 zł.  W przekonaniu dyrekcji szkoły jest to ilość, która powinna wystarczyć do 
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końca 2023 r. Aktualnie ceny opału wahają się między 850 zł a 1.300 zł netto. W planie 

finansowym szkoły zabezpieczona jest kwota 139 tys. zł na zakup opału i zdaniem dyrekcji 

jest wystarczająca. Inwestycja polegająca na budowie nowej kotłowni gazowo olejowej jest 

na etapie przygotowania projektu. Wykonawca zobowiązał się do wykonania projektu do 

końca czerwca 2023 r. Niestety ze względu na nieprzewidziane okoliczności termin ten uległ 

wydłużeniu do końca lipca 2023 r. Stara kotłownia pracuje na potrzeby centralnego 

ogrzewania kilku budynków, tj.: budynku głównego szkoły, budynku po byłym internacie, 

pałacyku, budynku mechanizacji, gospodarstwa oraz obiektu szklarniowego.  

Czy skoro wszystko wróciło do normy, ceny opały w miarę się ustabilizowały, opał jest 

dostępny, warto budować nową kotłownię gazowo – olejową za ponad 500 tys. zł, gdy w tym 

momencie te źródła ogrzewania są dość drogie?  

 

Pani Paulina Smykowska – pani Dyrektor uzasadnia potrzebę budowy nowej kotłowni 

gazowo – olejowej.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak, na pewno jest to rozwiązanie bardziej ekologiczne, bardziej 

efektywne. Musimy nad tym się zastanowić. Szkoła uzyskała oszczędności w zużyciu opału 

bo pani Dyrektor uszczelniła gospodarkę opałową.  

Jeśli chodzi o szklarnię. Od 15 maja br. prowadzona jest sprzedaż pomidorów. Do 30 czerwca 

sprzedano 22 tony. Początkowo cena detaliczna wahała się między 10 – 15 zł za kg, a hurtowa 

między 8-10 zł. Obecnie cena detaliczna wynosi 4-6 zł za kg, a hurtowa 3-4 zł. Zaplanowany 

został zysk ze sprzedaży całkowitej pomidorów w wysokości 325 tys. zł. Na dzień 4 lipca 

wyniósł 99 tys. zł. Z budżetu szkoły przeznaczono 15 tys. zł na zakup środków niezbędnych 

do prowadzenia produkcji. Trudno będzie wykonać planowane dochody. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim dotyczącą przygotowania szkoły do nowego okresu grzewczego oraz 

funkcjonowania szklarni i polecić przedstawienie kolejnej informacji w tym zakresie według 

stanu na 31 lipca 2023 r. w terminie do 16 sierpnia 2023 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą przygotowania szkoły do nowego okresu grzewczego 

oraz funkcjonowania szklarni i polecił przedstawienie kolejnej informacji w tym zakresie 

według stanu na 31 lipca 2023 r. w terminie do 16 sierpnia 2023 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 25 lipca 

2023 r. znak: PS.4324.23.1.2023 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 lipca 2023 r. dotyczącą przygotowania szkoły do 

nowego okresu grzewczego i funkcjonowania szklarni, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Wniosek FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–

Handlowe Andrzej Waldowski z siedzibą w Ciechocinku dotyczący zakupu części 

budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek FORM-PLASTIC 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe Andrzej Waldowski z siedzibą  

w Ciechocinku dotyczący zakupu części budynku Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku tzw. łącznika. 

FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe Andrzej Waldowski  

z siedzibą w Ciechocinku złożyło wniosek dotyczący zakupu części budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika. Celem jest jego rozbiórka i utworzenie  

w jego miejscu drogi dojazdowej.  Wnioskodawca deklaruje, że zobowiązuje się pokryć 

wszelkie koszty wykonania prac dodatkowych umożliwiających wydzielenie i zakup 

nieruchomości. W grudniu 2019 r. została złożona przez wnioskodawcę oferta kupna 

przedmiotowego „łącznika”. Wówczas wystąpiono do Kujawsko – Pomorskiego 

Konserwatora Zabytków o udzielenie informacji czy istnieje możliwość rozbiórki zabytkowej 

części budynku liceum.  W odpowiedzi, którą otrzymaliśmy w styczniu 2020 r., Wojewódzki 

Konserwator Zabytków negatywnie zaopiniował możliwość dokonania rozbiórki.  W lutym 

2021 r. przesłana została do Starosty Aleksandrowskiego przez Ministerstwo Kultury  

i Dziedzictwa Narodowego Departament Ochrony Zabytków opinia specjalistyczna dotycząca 

wykreślenia tzw. „łącznika” z rejestru zabytków stwierdzająca, że „łącznik” nie spełnia 

przesłanek do wykreślenia go z rejestru zabytków. Na chwilę obecną nie zmienił się stan 

prawny nieruchomości i przedłożone opinie są wiążące.  

Gdyby doszło do sprzedaży „łącznika” powiat musiałby odbudować fasadę budynku. Na czyj 

koszt? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – musiałoby to się opłacać, sprzedać i za to odbudować fasadę 

budynku, wyremontować strych. 

 

Pani Paulina Smykowska – obecnie w tzw. „łączniku” mieści się archiwum i dwa 

pomieszczenia magazynowe. W przypadku sprzedaży „łącznika” należałoby wyremontować 

poddasze i tam wygospodarować miejsce na ten cel.  Będą to dodatkowe koszty. 

 

Pani Lidia Tokarska – jestem sceptyczna w tym względzie. Możemy zasięgnąć opinię w tej 

sprawie Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu. 

 

Pan Andrzej Łozicki – decyzja Konserwatora Zabytków przesądza sprawę. 

 

Pani Lidia Tokarska – decyzja Konserwatora Zabytków jest negatywna, opiniuje 

negatywnie możliwość rozbiórki części zabytku budynku LO w Ciechocinku.  

Niemniej może jest jakaś szansa zmiany tej decyzji, ale ja jej nie widzę. 
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Pani Paulina Smykowska – rozmawiałam w tej sprawie z Dyrektorem LO. Jeśli 

odbudowana zostałaby fasada budynku po rozbiórce łącznika i wyremontowany byłby strych 

w celu przeniesienia tam pomieszczeń gospodarczyk to jest za. Obawia się jednak sytuacji 

gdy sprzedany zostanie łącznik, nowy właściciel nie uzyska zgody Konserwatora Zabytków 

na jego rozbiórkę i urządzi go według własnych potrzeb i wówczas może być nie najlepiej dla 

szkoły.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy Zarząd chce poznać opinię Komisji w tej sprawie? 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – uważam, że Komisja powinna wyrazić swoją opinię. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję negatywnie 

rozpatrzyć wniosek FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe 

Andrzej Waldowski z siedzibą w Ciechocinku dotyczący zakupu części budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika i zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu na 

dzień dzisiejszy nie widzi możliwości sprzedaży tej nieruchomości, biorąc pod uwagę stan 

prawny nieruchomości, negatywną opinię Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

dotyczącą możliwości dokonania rozbiórki „łącznika” i opinię Narodowego Instytutu 

Dziedzictwa dotyczącą braku możliwości wykreślenia go z rejestru zabytków. Jednocześnie, 

proponuję wystąpić do Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek FORM-PLASTIC Przedsiębiorstwo 

Produkcyjno–Usługowo–Handlowe Andrzej Waldowski z siedzibą w Ciechocinku dotyczący 

zakupu części budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika i na dzień 

dzisiejszy nie widzi możliwości sprzedaży tej nieruchomości, biorąc pod uwagę stan prawny 

nieruchomości, negatywną opinię Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków dotyczącą 

możliwości dokonania rozbiórki „łącznika” i opinię Narodowego Instytutu Dziedzictwa 

dotyczącą braku możliwości wykreślenia go z rejestru zabytków. Jednocześnie, Zarząd 

Powiatu postanowił wystąpić do Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 25 lipca  

2023 r. znak: GN.Gg.7582.73.1.2019.2023 wraz z wnioskiem FORM-PLASTIC 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno–Usługowo–Handlowe Andrzej Waldowski z siedzibą  

w Ciechocinku z dnia 14 lipca 2023 r. dotyczącym zakupu części budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku tzw. łącznika, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie doprecyzowania nazwy zadania inwestycyjnego dotyczącego opracowania 

dokumentacji związanych z modernizacją dróg powiatowych i określenia zakresu 

rzeczowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie doprecyzowania nazwy zadania 

inwestycyjnego dotyczącego opracowania dokumentacji związanych z modernizacją dróg 

powiatowych i określenia zakresu rzeczowego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować propozycję Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie doprecyzowania nazwy 

zadania inwestycyjnego dotyczącego opracowania dokumentacji związanych z modernizacją 

dróg powiatowych i określić nazwę zadania na „Opracowanie dokumentacji projektowej dla 

zadania inwestycyjnego pn. Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C  

ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim”  oraz zakres rzeczowy obejmujący: 

długość odcinka 0,680 km, remont nawierzchni jezdni, remont istniejących zjazdów, remont 

chodników / ciągów rowerowych (dostosowanie wysokościowe jeżeli będzie konieczne), 

regulacja istniejących studzienek i urządzeń. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował propozycję Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie doprecyzowania nazwy zadania inwestycyjnego 

dotyczącego opracowania dokumentacji związanych z modernizacją dróg powiatowych  

i określił nazwę zadania na „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

inwestycyjnego pn. Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2634C ul. Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim”  oraz zakres rzeczowy obejmujący: długość odcinka 

0,680 km, remont nawierzchni jezdni, remont istniejących zjazdów, remont chodników / 

ciągów rowerowych (dostosowanie wysokościowe jeżeli będzie konieczne), regulacja 

istniejących studzienek i urządzeń. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 25 lipca 

2023 r. znak: DUDiM.071.29.2023 w sprawie doprecyzowania nazwy zadania 

inwestycyjnego dotyczącego opracowania dokumentacji związanych z modernizacją dróg 

powiatowych i określenia zakresu rzeczowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia   

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu 

Inwestycji Strategicznych edycja ósma – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju 

i Inwestycji Powiatu dotyczące ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma. 

Ogłoszony został nabór wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma. W ramach ogłoszonego naboru wniosków 

przysługuje prawo do złożenia maksymalnie trzech wniosków, z których: wniosek  

o najniższym limicie wartości dofinansowania, nieprzekraczającym 2 mln. zł jest 

obligatoryjny, kwota drugiego wniosku nie może przekroczyć 8 mln. zł wartości 

dofinansowania, kwota trzeciego wniosku nie może przekroczyć 30 mln. zł wartości 

dofinansowania. W ósmym naborze wniosków wysokość dofinansowania zależy od obszaru 

inwestycji. Dofinansowanie może być przyznane jedynie w przypadku posiadania przez 

wnioskodawcę udziału własnego na realizację inwestycji w wysokości nie niższej niż 

odpowiednio 5%, 10%, 15% wartości inwestycji, w zależności od obszarów inwestycyjnych. 

Termin zakończenia naboru wyznaczony został na dzień 16 sierpnia 2023 r.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotyczącą ogłoszenia  naboru wniosków 

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

edycja ósma i zobowiązać Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do 

przedłożenia propozycji zadań inwestycyjnych, które kwalifikować się będą do zgłoszenia do 

programu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu dotyczącą ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma i zobowiązał 

Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do przedłożenia propozycji zadań 

inwestycyjnych, które kwalifikować się będą do zgłoszenia do programu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 21 lipca 2023 r. znak: 

RI.042.7.2023 dotyczące ogłoszenia  naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja ósma, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt umowy z Kujawsko – Dobrzyńskim Bankiem Spółdzielczym z siedzibą  

we Włocławku na wykonanie usługi pn. „Wybór banku wykonującego bankową 

obsługę budżetu Powiatu Aleksandrowskiego i podległych jednostek 

organizacyjnych”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt umowy z Kujawsko – 

Dobrzyńskim Bankiem Spółdzielczym z siedzibą we Włocławku na wykonanie usługi pn. 

„Wybór banku wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

i podległych jednostek organizacyjnych”. 

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 13 lipca 2023 r., zatwierdził protokół  

z  przeprowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 

130.000 zł na wykonanie usługi pn. „Wybór banku wykonującego bankową obsługę budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego i podległych jednostek organizacyjnych” i dokonał wyboru 

najkorzystniejszej oferty wykonawcy Kujawsko – Dobrzyński Bank Spółdzielczy z siedzibą 

we Włocławku z ceną brutto 120.000 zł. Na dzisiejsze posiedzenie przedłożony został projekt 

umowy z wykonawcą.  

 

Pan Mariusz Możdżeń - umowa zawarta będzie na 4 lata. Bank będzie pobierał opłatę 

ryczałtową w wysokości 2.500 zł miesięcznie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć 

umowę z Kujawsko – Dobrzyńskim Bankiem Spółdzielczym z siedzibą we Włocławku na 

wykonanie usługi pn. „Wybór banku wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego i podległych jednostek organizacyjnych”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Kujawsko – Dobrzyńskim Bankiem 

Spółdzielczym z siedzibą we Włocławku na wykonanie usługi pn. „Wybór banku 

wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu Aleksandrowskiego i podległych jednostek 

organizacyjnych”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 25 lipca 2023 r. 

znak: RI.Rz.2720.2.14.2023 wraz z projektem umowy z Kujawsko – Dobrzyńskim Bankiem 

Spółdzielczym z siedzibą we Włocławku na wykonanie usługi pn. „Wybór banku 

wykonującego bankową obsługę budżetu Powiatu Aleksandrowskiego i podległych jednostek 

organizacyjnych”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 
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Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 14:59. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


